
Årsmøte i Revebåsen Hytteeierforening 2019 

 

P.g.a Covid-19 ble det besluttet å avholde årets årsmøte digitalt. Det ble innhentet fullmakt 

til å gjennomføre årsmøte digitalt via Zoom, alternativt telefon fra 53 hytteeiere.  

Antall fremmøtte: 27 

Antall fullmakter: 3 

Som møteleder ble Inge Os valgt. 

Som referent ble Hanne Bjørnå Berntsen valgt. 

Inge Os ønsket velkommen 

1) Innkalling ble enstemmig godkjent 

 

2) Regnskap som var signert av Bjørn Vigdal(revisor) og Svein Holtedahl(regnskapsfører) ble 

gjennomgått og godkjent.  

Det er en lavere kontingent-inntekt i hytteforeningen pga splitting av regnskapet til 

hytteforeningen og veilag. Ellers har hytteforeningen god økonomi.  

 

3) Årsberetning var forutsatt lest, og ble gjennomgått.  

Ingen øvrige kommentarer til årsberetningen.  

 

4) Saker til behandling: 

Ingen saker til behandling 

 

5) Fastsette kontingent for 2021 

Kommentar: Pga springflo har veiene, spesielt Østre Nesvei behov for utbedring. Det 

er derfor i neste års budsjett avsatt en større sum for vedlikehold av veier.  

Styrets forslag til kontingent ble enstemmig vedtatt: 

Kr. 500,- til hytteeierforeningen 

Kr. 1.000,- veiavgift 

 

6) Valg 

Alle styremedlemmer og varamedlemmer tar gjenvalg. Dette ble enstemmig vedtatt.  

Styret består da av: 

Mona Torp, Hanne Bjørnå Berntsen, Anders Wedde, Olaf Ilsaas og Ole Christian 

Torkildsen. Varamedlemmer: Sverre Corneliussen og Inge Os. 

 

 

 

Sandefjord, 14.juli 2020 


